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Abstract (en)
[origin: US2015336698A1] The invention relates to a method for producing collections (15) from a plurality of N (N=2, 3, 4, . . . ) different printed
products (11a-d), which collections (15) each comprise a stack (13) of printed products (11a-c), which stack is packed in a packaging element (11d)
wrapped around the stack (13). A solution that does not require additional material use includes the following steps: providing the N printed products
(11a-d); forming an intermediate stack (13) from N-x (x=1, 2, 3, . . . ) of the N printed products (10a-d); providing the x remaining printed products as
a packaging element (11d); and wrapping the intermediate stack (13) in the packaging element (11d).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Herstellen von Kollektionen (15) aus einer Viel zahl von N (N = 2,3,4,...) unterschiedlichen Druckprodukten
(11a -d), welche Kollektionen (15) jeweils einen Stapel (13) von Druckprodukten (11a-c) umfassen, der in ein um den Stapel (13) geschlagenes
Verpackungselement (11d) eingepackt ist Eine ohne zusätzlichen Materialaufwand auskommend Lösung ist gekennzeichnet durch die folgenden
Schritte: Bereitstellen der N Druckprodukte (11a-d); Bildung eines Zwischenstapels (13) aus N-x (x = 1,2,3...) der N Druckprodukte (10a -d);
Bereitstellen der x verbleibenden Druckprodukte als Verpackungselement (11d); Einschlagen des Zwischenstapels (13) in das Verpackungselement
(11d).
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